
Styremøte 19.jan. -21 
Innboks 

 
Sunneva Linge 
 

lør. 30. jan., 13:44 (for 3 
døgn siden) 

 
 
 

 til Berli, Pritchard, Opskar, Hoel, Rødal, Muribø, Døving, Stakkestad, Mork, Aspe

hjell, Berdal, Heggen, Jemtegård, Kleppe, meg, Sandnes, Valdal, Rogne, Relling,

 Ytterli, Brenna, Sylju, Wigum, Golten, Storås, Sandnes, Heggen, Småge, Hauge,

 Kugel, Hoel, Olsson, Bakke, Linge, Stakkestad, Døving 

 
 

STYREMØTE 19./i.-21 
 
Desse møtte: Solveig, Bjørg, Nelly, Mette Marie, 
Eva, Mette V., Sunneva. 
 
Sak     7/-21   Referat og orienteringar 
                        * Æresmedlem Lilly fekk ei plante til jul. 
                        * Nelly fekk ei plante for ekstra arbeid med kasserarjobben. 
                        * Gamle VBK-protokollar, referat og skriv kan brukast til opplesing, 
                          samlast i hefte og gje ut? 
                        * Kongens fortjenestemedalje, opplysning om kva som krevst for å 
søkje. 
 
Sak  8/-21      Årsplan 
                        Bjørg har laga eit framlegg. 
                        Tema Bygdeutvikling:  Vedteke som det er skrive. 
                        Tema Kultur : Vedteke med endringane: Stryke Fylkesårsmøte + 
                        skrive Inspirasjonsmøte i Lillehammer . 
                        Tema Trivsel i laget og bygda: Stryke Medlemsmøte og temakveldar. 
                        Årsplan 2021 blir prenta og delt ut til medlemer og andre interesserte. 
 
Sak  9/-21      Studieopplegg. Søknad. Tema 
                        Mette Valdal blir studieleiar i 2021. 
                        Framlegg om eit organisasjonskurs med deltakarar frå VBK + andre 
                        bygdekvinnelag i nærleiken. 
 
Sak 10/-21      Økonomi 
                        Grasrotandel: VBK har fått vel 2000kr. 
                        Nelly lagar eit lite skriv om å gje grasrotandel til VBK. 
 
Sak 11/-21      Eventuelt 
                        * Møre og Romsdal bygdekvinnelag får ikkje lenger nytte 20 % av 
sekretæren til M&R bondelag. 
                          Fylkesstyret må arbeide ut ei løysing. 
                        * Medlemsverviekampanje er lagt til februar, 4. og 5. veke. 
                          VBK har oftast verva nye medlemer ved å spørje vener og kjende. 
                        * Årets lag og Bygdekvinneprisen: VBK.styret har ingen framlegg i år. 
                          Styret  sende inn skriv om VBK som Årets lag i fjor. 



                          Vi vann på fylkesnivå, men rakk ikkje opp på landsnivå. 
 
 
                        Sunneva Linge skrivar 
 


